



澳門大學  
UNIVERSIDADE DE MACAU

## 電冰箱使用說明

1. 公眾電冰箱只能用於適當及指定的用途上。
2. 請將食物存放在雪櫃前貼上標籤(姓名、房號、到期日期), 並自行扔掉過期之食物。
3. 請勿錯拿他人的食品, 並及時放回誤拿的食品。
4. 請於每月十四日清潔冰箱前取回個人所有物品。
5. 請不要放太多個人物品, 妨礙他人使用。
6. 請及時收回個人不需要的物品。
7. 如有需要, 請與管理公司聯絡。電話: 8822-2518 或 6353-1156。
8. 如發現違規情況, 本處將依例發警告信給予違規同學。

## Notes for Use of Public Fridge

1. Users should only use the public fridge for proper and specific purpose.
2. Please label your food (name, room no., expiry date) before putting them in the fridge.
3. Please do not take other's food by mistake, and put the food back in time if any.
4. Please take back your belongings each month before fridge cleaning day on the fourteenth day of each month.
5. Please do not put too many belongings in the fridge and prevent others from using it.
6. Please take back your belongings that you don't need.
7. Should there be any enquiry, please contact the management company at 8822-2518 or 6353-1156.
8. If there is any rule-breaking situation, SRS will issue warning letter to the involved students.